
Referat fra generalforsamlingen i Smidstrup Antenneforening 17.juni 2021. 

  

1. Velkomst ved formanden (Kenneth Reinertsen).  

Formanden bød velkommen.   

Der var 3 medlemmer fremmødt  

  

2. Valg af dirigent.  

Kurt Skov blev foreslået og valgt.  

  

3. Formandens beretning.  

Igen velkommen til generalforsamling 2021 og tak for fremmødet. 

Dejlig vi omsider kan samles igen. 

2020 har været et meget stille år for bestyrelsen, med kun et enkelt 

møde nu i foråret. 

Vores nye kasserer er kommet godt ind i sine opgaver, så det er jo 

dejligt. 

Der har ikke været de store problemer med tv og internet-signalet og 

ingen skader på kabler. 

Vores eneste hængeparti er forbindelsen over til Frisenborgvænget , 

som krydser børnehaven på sin vej derover. Der overvejes løsninger 

som dansk kabel-tv skal lave målinger/kabelsøgninger på inden der kan 

træffes beslutninger på mulighederne. 

Der er en startet lidt op vedr. lidt pjece-materiale om 

antenneforeningens muligheder for tilflyttere og øvrige ikke-medlemmer 

i byen.  

YouSee har lavet noget der gerne skulle ku bruges dette formål.  

Der arbejdes også på at hjemmesiden bliver lidt mere up to date med 

oplysninger. 

 

Vedr. Discovery kanalerne er der pt intet nyt, og der er ikke gang i 

nogle forhandlinger for tiden. 

Dette har heldigvis ikke påvirket medlemstallet specielt meget og vi har 

pt. 155 medlemmer. 

Foreningens økonomi er omsider ganske fin.  

 



Det var beretningen for 2021, et stort tak til bestyrelsen for god udført 

arbejde 

 

4. Godkendelse af regnskabet for 2020.  

Regnskabet blev gennemgået og godkendt uden bemærkninger.  

5. Indkomne forslag.  

Der var ikke indkommet forslag.  

  

6. Fastsættelse af kontingent for 2022.  

Kontingentet bliver uændret i forhold til 2021, 200 kr. pr. ½ år.  

Budget for 2022 blev godkendt. 

  

7. Valg til bestyrelsen.  

Bestyrelsesmedlem: Bent O. Rasmussen.  

Kassere: Mette Skov Jensen 

Begge genvalgt.  

   

8. Valg af 2 bestyrelses suppleanter.  

Jens Ejner Pedersen og Pia Sørensen.  

  

9. Valg af 2 bilagskontrollanter.  

Irene Thomsen og Jens Jørgen Pedersen blev genvalgt.  

  

10. Valg af 1 bilagskontrollant suppleant.  

Ole Willumsen 

  

11. Eventuelt.  

Der skal arbejdes videre med at få dækket skaden på kablet ved 

Børnehaven  

  


